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SORTIM AL CARRER 
"Quines son les necessitats prioritànes 

que ha de tenir el nou Ajuntament a la Roca ?" 

Jordi Farrés i Alfred González 
Estudiants. La Roca. 

"En primer Hoc s'hauria d'asfaltar Can Colet 
i la resta del pöble. D'altra banda no s'hauria de 
deixar edificar tants pisos i cal augmentar les 
places d'aparcament en determi-nades zones del 
poblé. Pel qué fa a nosaltres creiem que manquen 
ilocs per a que eis joves puguem anar a passar 
l'estona i locals per a que assagin eis grups de 
música del poblé." 

Dolors Sala i Quintana i 
María Quintana 
Perruqueria. La Roca. 

"Segons en quines zones del poblé hi ha 
una manca important d'il.luminació. També cal un 
poliesportiu amb piscines i pistes de tennis, pera 
no haver d'anar ais pobles del costat a gaudir 
d'aquestes coses." 

Nati Milián i Teresa Vila 
Comerciants. La Roca. 

"Creiem que el primer que cal arreglar en el 
poblé és el problema de l'Ensenyament Secundan 
Obligatori. Es una qüestió molt important que 
necessita una sol.lució. Després també s'hauria 
d'asfaltar molts carrers sense que hi hagi eis 
problemes que hi ha hagut amb l'asfaltatge de La 
Rambla, i s'hauria de construir un poliesportiu 
complert amb una piscina pública." 

Rafel Nualart i Sala 
Dependent. La Torrefa. 

"Jo no visc aquí, sóc vei de Paiau de 
Plegamans, però pel que he pogut veure, creo 
que la primera necessitat que té el barri de la 
Torrefa és poder disposar de la consulta d'un 
metge cada dia de la setmana i no com ara que 
només ve tres cops." 
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